
Odsek učiteljic 
Tovarišicam! 

Niso nas opomnili tovariši, temveč iz 
naše srede se je vzdramila kritika, da se žen
sko članstvo premalo zanima za stanovska 
vprašanja, za delovanje in prizadevanje na
šega udruženja. Zato se je po sklepu bano
vinske skupščine osnoval pri sekciji odsek 
učiteljic z namenom, da razgiba tovarišice in 
jim vzbudi smisel za organizacijo. Imamo že 
odbor, ki je izdelal osnutek programa in od
poslali smo že prvo okrožnico na sreska uči
teljska društva, da zavzamejo do programa 
svoje stališče. 

Pozivamo tovarišice, da se za našo po
budo zanimajo, da izrečejo svoje mnenje in 
težnje. Na zborovanju vsakega sreskega dru
štva naj se izbere poverjenica, ki bo znala 
tolmačiti želje in potrebe svojih tovarišic. 

Ko bodo sreska društva zbrala in nam 
vposlala potreben material, bo izdelal odbor 
odseka učiteljic podroben načrt za delo, ki 
ga bo predložil upravnemu odboru sekcije v 
končno odobritev. Želimo, da bi bilo čim 
več tovarišic, ki bi zavedno, zavestno in 
stvarno sodelovale v dobrobit našega stanu 
in pri uspehu naše stanovske organizacije. 

Odbor odseka učiteljic tvorijo: Pianecki 
Zora, predsednica; Likar Jela, podpredsed
nica; Kamenšek Ida, tajnica; članice: Mena
še Helena, Lukič Kristina, Završan Franja, 
Celnar Ana, Gradišar Ana. 

— Pojasnilo na ponatis notice o mojem 
nagrobnem govoru. Pisal sem že, da so bile 
moje besede trde, toda ne morem za to, če 

Splošne vesti 
so bila dejanja še trša. Kot predsednik Uči
teljskega društva sem bil primoran, pokoj
nega Zirkelbacha ponovno zagovarjati, ker 
se radi bolezni ni mogel politično in prosvet
no udejstvovati. Najhujši udarec pa bi po
kojni doživel, če bi se somišljenikom posre
čila nakana, da bi ga zamenjali z drugo učno 
osebo. Hvala Bogii, da so nekateri tovariši 
res še toliko tovariški, da ne sedajo ob ži
vem telesu na mesta, ki so jih predniki ugla
dili s svojim delom in trpljenjem. Če bi se pa 
objavili akti glede premestitve, morda ne bi 
bilo treba spogledovanja. — Josip Lapajne. 

— Iz Slovenske šolske matice. Priglaše
vanje članstva gre prav počasi izpod rok. Če 
pojde tako, potem ne spravimo do 15. febru
arja pod matično okrilje niti 2000 članov, kar 
je po naših računih minimum, če hočemo, da 
pri tiskanju treh novih knjig ne zabredemo 
v dolgove. Kaj šele četrta knjiga, za katero 
smo prvotno naznanili, da je za štiri knjige 
potrebnih vsaj 2500 članov! Gg. poverjenike 
naših okrajev: Brežice, Črnomelj, Gornji grad, 
Kozje, Krško, Ljubljanazah. del, Metlika, 
Slov. Bistrica, Slovenj Gradec, Škofja Loka, 
Šmarje pri Jelšah, Šoštanj in Zežemberk — 
nujno prosim, da nam do 15. t. m. dosta
vijo svoje članske sezname. Prosim, da se 
tega termina točno drže in tako matičnemu 
odboru omogočijo, da bodo knjige za 1. 1936, 
že okoli Velike noči v rokah posameznih 
članov. — Pavel Plesničar, t. č. blagajnik SŠM. 

— Tovariši! Ali se bomo kje sestali? U 
mjesecu juliju tekuče godine (1937) navršiče 
se tridesetgodišnjica naše mature (1907). — 
Moramo se negdje sastati. — Sa kolegijalnim 
— tovariškim — pozdravom Ante Čikovič, 
učitelj, Kastav. 


